
Styrelsemöte, Stora Högens samfällighetsförening 2017-12-18 
Närvarande på hos Dieter Hartung . 
Dieter Hartung, Fredrik Larsson, Mattias Larsson, Stefan Påsse, Bengt Lindberg, Björn 
Stenqvist. 
 
 

1. Mötet öppnas 
2. Dagordning godkänns 
3. Uppläsande av föregående styrelsemötesprotokoll. Inga synpunkter. 

 
4. Områdets underhåll.  

Upprätta en lista på entreprenörer samfälligheten brukar anlita. (Styrelsen) 
Fråga omgivande vägföreningar vilka entreprenörer de använder. (Dieter) 
Inventering av behov för trädfällning utfört. Planering för beställning av tjänst sker 
under våren 2018 (Styrelsen) 
Snöröjningsavtalet ses över på nästa styrelsemöte. (Dieter) 
Skador efter snöplogen. Kontakta fiber installatören för att kräva korrekt återställning 
av väg efter fiberinstallation. (Dieter) 
 
 

5. Ekonomi. 
Kommunbidrag har erhållits för 2017. 
Alla medlemsavgifter för 2017 är inbetalade. 
 

6. Att göra på aktivitetsdagen (städdag) 2018. 
Skyltar för att markera ridstig på åkervägen. 
Sätta upp ny områdestavla vid brevlådor. 

 
7. Övrigt. 

Stäm av med Högens Gård, (Bengt) att ridstigen finns sen en längre tid tillbaka men 
aldrig förut varit markerad. (Styrelsen) 
Uppdatera och förbättra innehållet i informationsbrevet till nyinflyttade. (Styrelsen) 
Informera medlemmarna om att flislådorna finns och att syftet med dem är att 
medlemmarna kan hjälpa till att åtgärda svår halka på områdets gemensamma vägar. 
(Styrelsen) 
 
 
Nästa styrelsemöte blir vecka9 26/2 kl1830. 
 
 
 
 
 

 
Björn Stenqvist  Dieter Hartung, 
Sekreterare   Ordförande 


